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Tuesday the 20th of June 2023


The President of the French Republic and Mrs Brigitte Macron will host a dinner in honour of the Heads of State and Government and their spouses, as well as the leaders of international organisations taking part in the Summit for a New Global Financial Pact, this Thursday the 22nd of June 2023, at the Elysée Palace.

Access:
 
1. A press area will be set up in the courtyard of honour to give you access to the arrival of your authority.

1. As image opportunities are limited, a Flickr link will be set up for photos of the sequences inside the Palais.

Accreditation procedure:

- For the official press: each country or international organisation may accredit :

o If the head of delegation is a Head of State or Government: 1 official photographer + 1 official cameraman.

o If the head of delegation is a head of an international organisation: 1 official photographer.

We will kinldy ask you to also accredit the press attaché or press advisor in charge of the sequence to ensure a smooth coordination.

To send us your accreditation request, please click here, before Wednesday the 21st June at 6.00 pm.

A confirmation email will be sent to you with all the practical arrangements, which you will need to present to facilitate your access.

The courtyard of honour will be open from 7.15pm to 20.15 pm. Outside these hours, no entry will be possible. Please make your arrangements accordingly.

Please note that a communication will be sent to journalists with a separate accreditation procedure.

For any other information, please contact the press organisation of the Presidency of the Republic: +33 (0) 1 42 92 83 01.

***


Le Président de la République et Madame Brigitte Macron offriront un dîner en l’honneur des chefs d’Etat et de gouvernement et leurs conjoints, ainsi que des responsables d’organisations et institutions financières internationales, participant au Sommet pour un Nouveau Pacte Financier Mondial, ce jeudi 22 juin 2023, au Palais de l’Elysée.

Accès :
1. Une zone presse sera installée dans la cour d’honneur pour que vous ayez accès à l’arrivée  de votre autorité.

1. Un lien Flickr sera mis en place pour récupérer les photos des séquences à l’intérieur du Palais.

Procédure d’accréditation :

1. Pour la presse officielle : chaque pays ou organisation internationale pourra accréditer :

1. 
0. Si le chef de la délégation est un chef d’Etat ou de gouvernement : 1 photographe officiel + 1 caméraman officiel.
0. Si le chef de délégation est un chef d’organisation internationale : 1 photographe officiel

Nous vous prions également d’accréditer votre attaché de presse ou conseiller presse en charge de la séquence pour assurer la bonne coordination entre les parties.

Pour nous adresser votre demande d’accréditation, merci de cliquer ici, avant le mercredi 21 juin à 18h00.

La cour d’honneur sera ouverte à partir de 19h15 à 20h15. En dehors de ces horaires, aucune entrée ne sera possible. Merci de prendre vos dispositions en conséquence.

Un mail de confirmation vous sera envoyé avec toutes les dispositions pratiques, il vous faudra le présenter pour faciliter votre accès.
 
Merci de noter qu’une note aux rédactions sera envoyée aux journalistes avec une procédure d’accréditation distincte.
 
Pour tout autre renseignement, merci de contacter l’organisation presse de la Présidence de la République : 01 42 92 83 01.
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